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با حضور مسئولین کشوری و استانی 
صورت گرفت؛ 

کلنگ احداث سد خاکی 
کاریان جویم به زمین زده شد

سلیمانی،  قاسم  سپهبد  شهید  خاکی  سد  ساخت  کلنگ 
مسئولین  از  شماری  حضور  با  ریال  میلیارد   ۷۵ بااعتبار 
کشوری، استانی، شهرستان و بخش در روستای کاریان 

بخش جویم به زمین زده شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط شهرداری  جویم  
شهرام منتصری مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس 
در این مراسم گفت: اقدامات خیرخواهانه موجب باقیات 
این کار نشان دادند  با  و صالحات خواهد شد و خیرین 
را خواهند  آن  مثبت  اثرات  هستند که  طبیعت  دوستدار 

دید.
وی با تشکر از خیرین این امر مهم که در آینده باعث 
سرسبزی و آبادی طبیعت است بیان داشت: از سوی دیگر 
خشکسالی  لحاظ  به  که  کشاورزان  از  جمعی  مشکلات 
مشکل  دچار  قدری  آنها  معیشت  اخیر  سال  چند  های 
پروژه  این  قطعاً  یافت،  خواهد  رونق  دوباره  بود  شده 
اجرا خواهد شد که ۲۶ میلیارد ریال آن را خیرین تقبل 
نموده جهت سرریز آن و در آینده نزدیک نیز امیدواریم 
اعتبارات تعهد سازمان تأمین شود و اثرات مثبت آن را در 
منطقه ببینیم و امیدواریم این کار نقطه عطفی باشد برای 

کل استان و فرهنگ سازی شود.
و  مراتع  جنگل ها،  سازمان  سرپرست  شهبازی  خسرو 
آبخیزداری کشور نیز  گفت: ما در کشوری قرار گرفتیم 
که میزان بارندگی آن یک سوم متوسط بارندگی دنیاست 
حقیقت  در  آنچه  و  است  شکننده  که  است  منطقه ای  و 
اینکه  کرد  بیان  هواشناسی  آمارهای  اساس  بر  می توان 
کاهش  ما  بارندگی  متوسط  از  میلی متر   ۱۱ سال،  ده  هر 
برنامه ریزی  یک  نیازمند  ما  جهت  همین  به  پیداکرده، 
جامع هستیم و از طرفی میزان سیلاب هایی که داریم و از 
طرفی هم بیلان آب سفره های زیرزمینی کاهش پیداکرده 
است و متوسط آبی که برای صنعت، کشاورزی و شرب 
آب های  از  آن  درصد   ۵/۵۳ حدود  می کنیم  استفاده 
 ۷۰ حدود  متأسفانه  فارس  استان  در  است،  زیرزمینی 
درصد از آب هایی که برای کشاورزی و شرب استفاده 
می شود از آب های زیرزمینی است که بحران آن از دیگر 
نقاط کشور بیشتر است و ما هیچ راهی نداریم جز اینکه 
به عنوان یک فرهنگ بپذیریم در منطقه خشک دنیا قرار 
نماید  کمک  می تواند  که  کارهایی  از  یکی  و  گرفتیم 
کنترل سیلاب و تغذیه آب سفره های زیرزمینی است که 
می تواند نقش مؤثری داشته باشد، انتظار من این است که 
ساخت پروژه فقط به دو خیر بزرگوار اکتفا نکند و افراد 
دیگری هم کمک نمایند و مشارکت داشته باشند، ما نیز 
بخشی از این پروژه را در سال جاری و بخش دیگر نیز 

در سال های آتی مساعدت می نماییم.
شهرستان های  مردم  نماینده  جعفرپور  جمشید  پس ازآن 
اسلامی  مجلس شورای  در  اوز  و  لارستان، خنج، گراش 
اظهار نمود:  ما در منطقه خاصی از کشور هستیم که جزء 
مناطق کم بارش است و سال های سال است دچار تنش 
آب و کم آبی هستیم که امکان انتقال آب میسر نیست 
و  کنیم  استفاده  زیرزمینی  آب  سفره های  از  بایستی   و 
نکته ای که حتماً باید مدنظر قرار دهیم بحث استفاده بهینه 
صرفه جویی  بتوانیم  ما  اگر  است،  اندک  منابع  همین  از 
آن  از  بیشتری  بهره های  فناوری  از  استفاده  با  و  نماییم 

ببریم مثمر ثمر واقع خواهد شد.
و  منطقه  خیرین  حضور  نمود:  اظهار  ادامه  در  جعفرپور 
همت  نشان دهنده  روستا  اسلامی  شورای  تلاش  همچنین 
بلند آنان است و ان شاءالله با همان فرمول مشارکت که 
شاهد  کوتاه مدت  در  بتوانیم  رفتیم  پیش  نقاط  دیگر  در 
کماکان  ما  نیز  و  باشیم  حیاتی  پروژه  این  بهره برداری 

جهت پشتیبانی خدمتگزار هستیم.

لامرد

 20 هکتار از عرصه های 
 مرتعی شهرستان لامرد 

احیا شد
اداره  از روابط عمومی  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس در راستای احیای 
اراضی و رویشگاه های جنگلی 20 هکتار از اراضی مرتعی 

شهرستان لامرد سبز و احیا شد.
آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  رئیس  نکوگو  مرتضی 
شهرستان لامرد در این رابطه گفت: این عملیات به همت 
مردم،  مشارکت  با  و  طبیعی شهرستان لامرد  منابع  اداره 
مجریان و بهره برداران مرتعی این شهرستان انجام و طی 
آن بخشی از مراتع روستای چاله قنبری شرقی لامرد احیاء 

گردید.
وی با اشاره به فقر نسبی پوشش مرتعی در این منطقه و 
درخواست مکرر مرتع داران برای احیاء این اراضی افزود: 
در  وحشی  ماش  بذر  کیلوگرم   ۵۰ میزان  راستا  این  در 
سطح ۲۰ هکتار از عرصه های مرتعی روستای چاله قنبری 
شرقی این شهرستان توسط مجریان طرح های مرتع داری و 

نیروهای منابع طبیعی کاشته شد.
لامرد  شهرستان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  رئیس 
اظهار داشت: با توجه به بارش های جوی پیش رو و نیز 
انجام عملیات بذرپاشی امیدواریم وضعیت پوشش مراتع 
تغییر و مشکلات تأمین علوفه مرتع داران این منطقه نیز 

حل وفصل شود.

کوار

آبگیری پروژه آبخیزداری 
روستای فتح آباد شهرستان کوار

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری استان فارس در پی بارش های 
اخیر پروژه آبخیزداری روستای فتح آباد شهرستان کوار 

آبگیری و موجب خوشحالی مردم این منطقه شد.
آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  رئیس  آدینه  حمیدرضا 
از  پروژه  این  گفت:  خبر  این  اعلام  با  کوار  شهرستان 
محل اعتبارات صندوق توسعه ملی سال جاری و در حوزه 

آبخیز روستای فتح آباد عملیاتی و به بهره برداری رسید.
وی با اشاره به معیشت اهالی و مردم این روستا که بیشتر 
دامداری و کشاورزی بوده و نیاز مبرم آنان به آب جهت 
مصارف شرب و کشاورزی گفت: خوشبختانه بارش های 
بر  بند آبخیزداری علاوه  این  اخیر و آبگیری  چند روز 
انگیزه  موجب  روستا  این  مردم  فراوان  شادی  و  نشاط 
بیش ازپیش مسئولان منابع طبیعی در جهت اجرای بیشتر 

فعالیت های آبخیزداری در این منطقه شده است.
آدینه در ادامه ضمن هشدار جدی به مردم و بازدیدکنندگان 
بند آبخیزداری از شهروندان خواست ضمن رعایت  این 
علائم و نکات ایمنی جهت جلوگیری از خطر غرق شدگی 

از نزدیک شدن به حریم این بند خودداری کنند.

استان بوشهر
 

بوشهر

معاون وزیر کشور بر حل 
مشکلات واحدهای تولیدی 

استان بوشهر تأکید کرد

به گزارش ایرنا معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه 
تولیدی  واحدهای  از  بازدید  در  کشور  وزارت  منطقه ای 
استان  دیر  و  تنگستان  دشتی،  شهرستان های  اقتصادی  و 

بوشهر بر حل مشکلات این واحدها تأکید کرد.
بابک دین پرست در بازدید از اسکله خورشهاب شهرستان 
جمع بندی  اسکله  این  مطالعاتی  طرح  گفت:  تنگستان 
اقتصاد  فرماندهی  ستاد  جلسه  به  جوانب  همه  تکمیل  و 
اقدامات  انجام  در  سرعت بخشی  برای  استان  مقاومتی 

موردنیاز تصمیم گیری شود.
وی همچنین در بازدید از سایت پرورش ماهی در قفس 
سایت  این  کرد:  بیان  تنگستان  گستر  پروتئین  شرکت 
بزرگترین مجموعه پرورش ماهی در قفس استان بوشهر 

با ظرفیت تولید سالانه ۲۰ هزار تن ماهی است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت 
بانک کشاورزی مشکل وام  بیان کرد: مقرر شد  کشور 
ارزی ۳۶ میلیون دلاری شرکت پروتئین گستر تنگستان 
باهدف توسعه و تکمیل پروژه را حل کند و بیمه ایران 
از  سایت  خسارت  از  دوباره ای  برآورد  شد  موظف  نیز 
توفان سال گذشته منطقه را انجام دهد و اختلاف برآورد 

دو طرف حل و در جلسه رفع موانع تولید گزارش شود.
ساحلی  لاور  اسکله  از  بازدید  در  همچنین  دین پرست 
از  اسکله  تغییر کاربری  شهرستان دشتی گفت: موضوع 
صیادی به تجاری و تحویل آن در جلسه ای میان اداره های 
کل شیلات و بنادر و دریانوردی، فرمانداری و استانداری 

برگزار و تعیین تکلیف شود.
متولی  به عنوان  دستگاه  یک  همچنین  کرد:  اضافه  وی 
پیگیری گرفتن مصوبه هیئت وزیران، نظریه نهایی برای 

و  مقاومتی  اقتصاد  مشترک  جلسه  در  تصمیم گیری  
شورای گفت وگو معرفی شود.

معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت 
سایت  برای  شده  تعیین  زمین های  از  بازدید  در  کشور 
پرورش میگو خورخان شهرستان دیر گفت: این سایت 
ظرفیت  که  است  زمین  هکتار   ۲۳۴ و  هزار  دو  شامل 
راه اندازی نزدیک به یک هزار استخر پرورش میگو در 
آن وجود دارد و می تواند زمینه اشتغال چهار هزار نفر را 

فراهم کند.
وی اضافه کرد: بنا به اظهارات فرماندار دیر و مدیرکل 
منطقه  جزو  شده  تعیین  زمین های  بوشهر  استان  شیلات 
محیط زیست  حفاظت  سازمان  جنوبی  مند  شده  حفاظت 
است و این طرح در شورای فنی آن سازمان معطل مانده 

است.
دین پرست گفت: مقرر شد با مذاکره با سازمان حفاظت 
پرورش  صنعت  نبودن  آلاینده  به  توجه  با  محیط زیست 
میگو، این زمین ها به عنوان طرح کشاورزی، در قالب ماده 
۳۳ اصلاحی قانون حفاظت از محیط زیست، واگذار شود.

اسکله  گفت:  تنگستان  فرماندار  رفیعی پور  عبدالحسن 
خورشهاب به عنوان پایانه تخصصی صادرات مواد معدنی 
انتخاب شده است ولی در زمان حاضر کاربری صیادی 
دارد و زیرساخت های موردنیاز صادرات مواد معدنی در 
آن تکمیل نشده است و مطالعات ژئوفیزیک قرار است از 

طرف ایمیدرو انجام شود.

 ۱۵ درصد درمان کشور 
بر دوش سازمان تأمین 

اجتماعی است
درصد   ۱۵ گفت:  اجتماعی  تأمین  سازمان  درمان  معاون 
از بار درمان کشور بر دوش این سازمان است و وزارت 
به  نقش آفرینی  میزان  همین  به  باید  درمان  و  بهداشت 

تأمین اجتماعی نگاه ویژه داشته باشد.
امیرعباس منوچهری در آیین تکریم و معارفه مدیر درمان 
انتظار  دراین ارتباط  افزود:  بوشهر  استان  اجتماعی  تأمین 
نیروهای متخصص و  است وزارت بهداشت برای تأمین 
اجتماعی  تأمین  سازمان  به  محروم  مناطق  برای  طرحی 
کمک کند که قرار است در آینده این مهم مدنظر قرار 

گیرد.
بین  بند  تفاهم نامه ای در ۱۴  بیان کرد: دراین ارتباط  وی 
درمان  و  بهداشت  و  وزارت  و  اجتماعی  تأمین  سازمان 
منعقد شده است که در آن تعهدات طرفین مطرح  شده 
پرونده های  شاهد  دور  نه چندان  آینده  در  ما  و  است 

الکترونیک سلامت خواهیم بود.
منوچهری ادامه داد: تأمین اجتماعی تعهداتی داشت که بر 
اساس آن بخشی مهم از مطالبات دانشگاه ها پرداخت شد 
و برای طرف غیردانشگاهی نیز بنا است در قالب تهاتر 

و پرداخت های مستقیم مطالبات آنها به روزرسانی شود.
وی گفت: دراین ارتباط برای اینکه تأمین اجتماعی بهتر 
مبنی  بتواند در حوزه درمان خدمت کند برخلاف آنچه 
بر خودگردان کردن بیمارستان ها به گوش می رسد بحث 

ارتقای بهره وری بیمارستان ها مطرح است.
خدمات  وظیفه  اجتماعی  تأمین  داد:  ادامه  منوچهری 
درمانی و غیرمستقیم را عهده دار است و اگر با دید ملی 
نگاه کنیم برای ما در سازمان تأمین اجتماعی حتی دید 
سازمانی نیز کفایت نمی کند زیرا ما دنبال منافع سازمان 
کشور  منافع  تأمین  برای  بلکه  نیستیم  اجتماعی  تأمین 

تلاش می کنیم.
بخش  در  حتی  کسی  اگر  دلیل  همین  به  گفت:  وی 
که  است  بخشی  ما  ازنظر  می کند  فعالیت  نیز  خصوصی 
دارد به کشور خدمت می کند و برای خدمت رسانی بهتر 

ما هم وظیفه کمک به وی را داریم.
تأمین  سازمان  در  مصارف  و  منابع  افزود:  منوچهری 
اجتماعی دچار مشکلاتی شده است و نیازمند توجه ویژه 
است زیرا وضعیت کنونی با دهه های ۷۰ و ۸۰ به دلیل 
متفاوت  سیاسی  تحولات  مختلف،  مسائل  تحریم،  وجود 
بشدت  سازمان  مصارف  از  منابع  دوره ای  در  و  است 

عقب افتاده است.
وی یادآور شد: اکنون با تمام تلاشی که توسط مدیرعامل 
و اعضای هیئت مدیره سازمان تأمین اجتماعی بکار گرفته 
شده است مقرر اشد منابع و مصارف این سازمان به نقطه 

سربه سر برسد.
چنین  در  گفت:  اجتماعی  تأمین  سازمان  درمان  معاون 
داشته  منافع و مصارف  بحث  به  توجه ویژه  باید  شرایط 
درآمدزایی  دنبال  بیمارستان  از  کسی  بااین وجود  باشیم 
نیز خلق  بیمارستان و مراکز درمانی  مأموریت  نیست و 

درآمد و حتی تأمین هزینه خودشان هم نیست.
منوچهری یادآور شد: در بهترین شرایط ۷۸ بیمارستانی 
درصد   ۹۸ می تواند  دارد  اجتماعی  تأمین  سازمان  که 
هزینه های خود را پوشش دهد و اکنون هیچ بیمارستانی 

نیست که از سازمان سوبسید نگیرد.
وی گفت: قرار نیست این سوبسید قطع شود بلکه مقرر 
شده است منابع و مصارف خود را هوشمندتر از گذشته 

مدیریت کنیم.
منوچهری اظهار داشت: اکنون در شرایط موجود دوسوم 
بودجه مراکز درمانی تأمین اجتماعی شامل هزینه حقوق 
و دستمزد و یک چهارم نیز مربوط به خدمات قراردادی، 
تغذیه، نظافت و حمل ونقل است و در سیستم درمانی ما 
مراکز  بودجه  دوازدهم  دریازده  مدیران  شرایط  این  با 
داشته  قابل توجهی  تصرف  و  دخل  نمی توانند   درمانی 

باشند.
و  اختیارات  تا  هستیم  این  دنبال  اکنون  کرد:  بیان  وی 

مسئولیت ها  زیرا  برسانیم   توازن  حد  به  را  مسئولیت ها 
بسیار فراتر از اختیار است.

منوچهری اظهار داشت: اکنون درخواست مدیران نجات 
تصمیم ها  از  برخی  دهید  اجازه  و  است  بروکراسی  از 
زیرا  است  حقی  به  خواسته  این  و  بگیریم  خودمان  را 
درگذشته اتفاقات در صف می افتاد و تصمیم ها در ستاد 

گرفته می شد.
وی یادآور شد: قرار است اختیارات در حد تعریف شده 

به مراکز تفویض شود.
منوچهری اضافه کرد: اکنون حرکت به سمت مدیریت 
منابع انسانی است تا آنها به جایگاه واقعی خود برسند و 

بتوانند برای اعضای خود تصمیم گیری کنند.
و  است  قدیمی  درمانی  مراکز  سطح بندی  گفت:  وی 

به روزرسانی آن آغازشده است.
منوچهری ادامه داد: خدمات درمانی نیز سطح بندی می شود 
اگر لیستی از خدمات کنونی ارائه و با استانداردهای ملی 
آینده درمان  تکلیف  بین المللی کنار هم گذاشته شود  و 

مشخص خواهد شد.

استان کهگیلویه و بویراحمد
   

یاسوج
دادستان کل کشور در یاسوج مطرح کرد؛

قوه قضائیه در برخورد با فساد 
هیچ خط قرمزی قائل نیست

دادستان کل کشور گفت: همه باید بدانند و بدانید و بدانیم 
دستگاه ها  همه  در  فساد  با  برخورد  برای  قضائیه  قوه  که 
عزمی جزم دارد و هیچ خط قرمزی نیز برای کسی قائل 

نیست.
حجت الاسلام والمسلمین  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
دادستان  معارفه  و  تکریم  مراسم  در  منتظری  محمدجعفر 
سابق و جدید مرکز استان کهگیلویه و بویراحمد یاسوج 
انتظار  عدالت  اجرای  جز  قضائی  دستگاه  از  مردم  افزود: 
دیگری ندارند و وظیفه دستگاه قضائی در قانون تعریف 

شده و جامعه از ما انتظارات زیادی دارد.
مردمی  مراجعه های  پاسخگوی  باید  ما  داشت:  بیان  وی 

باشیم و دعاوی مردم را حل و فصل کنیم.
حجت الاسلام منتظری افزود: باید با مجرمان، متخلفان و 
آسیب واردکنندگان به امنیت در چارچوب قانون برخورد 
شود و قوه قضائیه برای برخورد با فساد در تمام دستگاه ها 

عزمی جزم دارد.
وی اظهار داشت: هیچ خط قرمزی برای کسی قائل نبوده 
و نخواهیم بود و دستگاه قضائی باید قبل از هر دستگاهی 

پاک باشد.
هرکس مرتکب فساد شود باید هزینه آن را قبول کند

دادستان کل کشور تصریح کرد: اگر کسی از فساد در 
و  منتقل کند  باید  دارد  اطلاعی  دستگاه  این  از  گوشه ای 

هرکس مرتکب فساد شود باید هزینه آن را قبول کند.
قضائی  دستگاه  در  تحولات  از  یکی  اینکه  بیان  با  وی 
از  خیلی  گفت:  است،  بازداشت  قرار  از  استفاده  حداقل 
بازداشت های موقت در دادسراها ضرورتی ندارد و قضات 

می توانند از دیگر قرارها استفاده کنند.
حجت الاسلام منتظری افزود: فقط در مواردی که قانون 
امنیت  برای  دادستان  و  بازپرس  قاضی،  یا  و  الزام کرده 

جامعه مجبور است.
وی اظهار داشت: اگر من و شما به عنوان مجری عدالت به 
وظیفه خود عمل نکنیم از دیگران نمی توان انتظار داشت و 

امنیت جامعه برای دستگاه قضائی اولویت است.
منتظری افزود: قاضی باید پاک بوده و پاک کننده جامعه 
امام زمان، شهدا، رهبر و  باشد و آنچه خدا،  از آسیب ها 
قانون از من و شما می طلبد اجرای عدالت و حاکم شدن 

عدالت در جامعه است.
هماهنگی و تعامل بیش از پیش دادگستری ها با ضابطین 

ضرورت دارد
قانون  چارچوب  در  عدالت  اجرای  اینکه  بیان  با  وی 
تعریف می شود و ما باید تکریم ارباب رجوع و مردمی که 
ولی نعمت ما هستند را به خوبی انجام دهیم، گفت: مردمی 
که اینگونه صادقانه و مخلصانه در صحنه حضور دارند و 
نظام را بیمه می کنند انتظار تکریم ظاهری و اجرای عدالت 
دارند. حجت الاسلام منتظری افزود: مردم باید عدالت را 
در نیش قلم قاضی شاهد و ناظر باشند و ما باید تلاش کنیم 
در دستگاه قضائی آنگونه که رهبر معظم انقلاب با سیاست 
ابلاغی و رئیس قوه قضائیه نیز مکرر خواسته عمل کنیم و 
باید در دستگاه متناسب با شرایط کشور تحولی ایجاد شود.
باید در بدنه دستگاه ورود کند  وی تصریح کرد: تحول 
و تحول باید در برنامه ها، عملکرد، برخوردها، رسیدگی ها 
و کیفیت کار دستگاه هدف باشد و باید مردم این تحول 
هماهنگی  افزود:  دادستان کل کشور  ببینند.  عمل  در  را 
و تعامل بیش از پیش دادگستری ها با ضابطین ضرورت 
دارد و قضات باید بر ضابطین مطابق با قانون نظارت کافی 
داشته و ضابط نیز بدون تعیین چهارچوب های تعیین شده 

توسط قاضی حق اقدامات دیگری را ندارد.
وی تصریح کرد: نیروهای اطلاعاتی و امنیتی و همچنین 
عامه  حقوق  که  جاهایی  در  مردمی  اطلاعات  نیروهای 
زیرا  کنند  منتقل  دادستان ها  به  باید  را  می بیند  آسیب 
طبیعی،  منابع  حریم  به  طلب  منفعت  و  سودجو  عده ای 
دست  مردم  عامه  به  متعلق  جاهای  و  جنگل ها  کوه ها، 

درازی می کنند.

استان خوزستان

اهواز
مدیرعامل جامعه خیرین مدرسه ساز:

۴0 هزار کلاس درس نیمه تمام 
در کشور وجود دارد

 

هزار   ۴۰ مدرسه ساز کشور گفت:  خیرین  جامعه  مدیرعامل 
کلاس درس نیمه تمام در کشور وجود دارد که امیدواریم با 

کمک های دولت و خیرین شاهد اتمام این کلاس ها باشیم.
به گزارش خبرنگار مهر، محمدرضا جعفری در آئین افتتاح 
گرامیداشت  با  گتوند،  شهرستان  در  قلم  کلاسه   ۱۲ مدرسه 
هم رزمانش،  و  سلیمانی  قاسم  شهید  سپهبد  خاطرات  و  یاد 
داشت  ویژگی  چند  اسلام  رشید  سردار  این  کرد:  اظهار 
همه  در  خدا  دادن  قرار  محور  و  تقوا  آن  برجسته ترین  که 

کارهایش بود.
بود که  قرار دادن خدا در کارهایش  این محور  افزود:  وی 
او را به آرزوی دیرینه اش که شهادت است، رساند و عطر 
وجودش موجب افزایش بیش ازپیش اتحاد و همدلی بین مردم 

کشور شد و او را محبوب دل ها کرد.
مدیرعامل جامعه خیرین مدرسه ساز کشور بیان کرد: بعد از 
سردار  نام  به  را  مدرسه  یک  رشد  در  خیرین  ترور  حادثه 
شهید قاسم سلیمانی نام گذاری کردند و روز گذشته در تهران 
نیز ساخت مدرسه بزرگی را یکی از خیرین بانام این شهید 

تعهد کرد.
جعفری بیان کرد: از ابتدای انقلاب تاکنون ۱۳۰ هزار مدرسه 
توسط خیرین در کشور ساخته شده و در حادثه سیل ابتدایی 
سال نیز ۲۱۰ میلیارد تومان توسط خیرین برای ساخت مسکن 

در مناطق سیل زده تعهد شده است.
وی بابیان اینکه بنیاد قلم چی یکی از خیرینی است که در 
امر ساخت مدرسه در کشور زبانزد هستند، عنوان کرد: امروز 
شاهد افتتاح ۲۰۶ مدرسه در سال جاری در کشور هستیم و 
فردا نیز شاهد افتتاح یک مدرسه در شهرستان شوشتر خواهیم 

بود.
کرد:  تصریح  کشور  مدرسه ساز  خیرین  جامعه  مدیرعامل 
دارد که  تمام در کشور وجود  نیمه  ۴۰ هزار کلاس درس 
این  اتمام  شاهد  خیرین  و  دولت  کمک های  با  امیدواریم 

کلاس ها باشیم.
معافیت  تصویب  برای  مجلس  نمایندگان  از  تقدیر  با  وی 
مدارس خیر ساز برای پرداخت انشعابات، بیان کرد: دولت 
نیز  میلیارد  میلیارد در سال گذشته و دو هزار و ۷۰۰  هزار 
داده  اختصاص  ساز  خیر  و  مشارکتی  مدارس  برای  امسال 

است.

استان هرمزگان
 

بندرعباس

 صادرات فرآورده نفتی 
از بندرشهیدرجایی ۳0 درصد 

افزایش یافت
 

ابتدای  از  از کشور  به خارج  رجایی  شهید  ایرنا  به گزارش 
سال جاری تا پایان آذرماه امسال ۳۰ درصد در هم سنجی با 

پارسال افزایش یافته است.
 ۹ مدت  در  گفت:  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
ماهه امسال درمجموع هفت میلیون و ۱۵۴ هزار و  ۲۱۵ تن 
فرآورده نفتی بندر شهید رجایی به خارج از کشور صادر شد.
الله مراد عفیفی پور در جمع خبرنگاران افزود: در این مدت 
همچنین ۱۲ میلیون و ۸۹۵ هزار و ۴۷۴ تن فرآورده نفتی با 
افزایش پنج درصدی کابوتاژ )کاربری( و ۶۶ هزار و ۶۱ تن 
نیز با افزایش ۸۳.۵ درصدی ترانزیت شد. وی بیان داشت: در 
این مدت حجم صادرات غیرنفتی نیز در بندر شهید رجایی به 
۲۵ میلیون و ۹۱۳ هزار و ۴۱۰ تن و واردات غیرنفتی به پنج 

میلیون و ۳۰۲ هزار تن رسید.
وی بیان داشت: همچنین از ابتدای سال جاری تا پایان آذرماه 
امسال دو میلیون و ۳۴۹ هزار و ۵۳۵ تن کالای غیرنفتی با 
افزایش ۹ درصدی ترانشیپ، ۱۹۱ هزار تن کابوتاژ )کران 

بری( و دو میلیون و ۵۰ هزار تن ترانزیت شده است.

به گزارش ایرنا معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل ونقل کشور تأکید کرد: محور ملی و جاده حیاتی 
پاتاوه- دهدشت با پیشرفت فیزیکی حدود ۹۰ درصد نیمه نخست سال آینده و با حضور مسئولان و مقامات علی رتبه کشوری به بهره برداری می رسد. 
خیرالله خادمی در دیدار با حسین کلانتری استاندار کهگیلویه و بویراحمد تأکید کرد: محور پاتاوه- دهدشت تنها یک پروژه استانی با برکات و 
ارزش خاص استانی نیست بلکه یکی از شریان های اصلی کشور و نقطه اتصال مرکز کشور به بنادر جنوب به ویژه بندر امام خمینی محسوب می شود. 
وی تصریح کرد: این محور یک نقطه جدید اتصالی از زاگرس محسوب می شود و به طورقطع زمینه توسعه و سرمایه گذاری بر روی این محور از 
اولویت های مهم وزارت راه و شهرسازی است. خادمی میزان اعتبار هزینه شده از زمان اجرای این طرح را تاکنون افزون بر ۶۰۰ میلیارد تومان عنوان 
کرد و اظهار داشت: بر اساس محاسبات روز این رقم افزون بر دو هزار میلیارد تومان برآورد می شود. وی بابیان اینکه عملیات اجرایی این طرح 
ملی در سال ۹۲ و در زمان شروع دولت تدبیر و امید تعطیل بود که از آن زمان تاکنون نیز با پیگیری و تزریق اعتبارات از سوی دولت و همچنین 

حمایت ویژه دفتر مقام معظم رهبری این طرح ملی و البته سخت گذر و سنگین فعالیت مجدد خود را آغاز کرد.

محور ملی پاتاوه- دهدشت نیمه نخست سال آینده بهره برداری می شود


